

校長與你齊齊讀聖經

義德
Justice

生命
Life

真理 Truth

有追求真理的熱忱，服膺真理的空襟。

Pursue and
embrace truth
with fervor.

愛
LOVE

家庭
Family



箴言，第3章

Proverbs 3

箴言

1. 我兒，不要忘了我的法律，該誠心恪守我的誠命。
2. 因為這樣能使你延年益壽，也能增加你的康寧。
3. 不要讓慈祥和忠實離棄你，要將她們繫在你的頸上，刻在你的心版上；
4. 這樣，你在天主和世人面前，必獲得寵幸和恩愛。
5. **你應全心信賴上主，總不要依賴自己的聰明。**
6. **應步步體會上主，他必修平你的行徑。**
7. 不要自作聰明，應敬畏主，遠避邪惡。
8. 如此，你的身體必會康健，你的骨骼也會舒適。
9. 應以你的財物和一切初熟之物，去尊崇上主。
10. 這樣，你的倉廩必充滿糧食，你的榨酒池必盈溢新酒。

Proverbs

1. My son, forget not my law, and let thy heart keep my commandments.
2. For they shall add to thee length of days, and years of life and peace.
3. Let not mercy and truth leave thee, put them about thy neck, and write them in the tables of thy heart:
4. And thou shalt find grace and good understanding before God and men.
5. **Have confidence in the Lord with all thy heart, and lean not upon thy own prudence.**
6. **In all thy ways think on him, and he will direct thy steps.**
7. Be not wise in thy own conceit: fear God, and depart from evil:
8. For it shall be health to thy navel, and moistening to thy bones.
9. Honour the Lord with thy substance, and give him of the first of all thy fruits:
10. And thy barns shall be filled with abundance, and thy presses shall run over with wine.



知識的世界無窮無盡，
但是消化知識成為智慧，
才可終身受用。



Intellect world is boundless.
To transform knowledge into
wisdom benefits you for your
whole life.

